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Športno društvo Polje
Izvršni odbor ŠD Polje Je na svoji

zadnji seji analiziral dosedaaje deio
drnftva in obravnaval načrte za na-
daljnje delo.

Čeprav društvo še nima najboljših
moinosti za delovanje, je bilo v pre-
teklem obdobju le občutiti prehod k
večjim in bolj organiziranim oblikam
aktivnosti. Tudi v bodoče bo društvo
skrbelo predvsem za razvijanje mno-
žične rekreativne dejavnosti obča-
nov, več pozornosti pa bo posvečalo
tudi razvijanju kvalitetnega športa v
tem delu Ljubljane. V tem obdobju
je bila najbolj aktivna in množična
vsekakor rokometna sekcija, a tudi

druge delujejo v mejah svojih ka-
drovskih in materialnih možnosti.

Izvršni odbor je razpravljal tudi o
prepočasni obnovi doma TVD Parti-
zan v Polju in menil, da je do zamud
prišlo predvsem zaradi premajhne
aktivnosti članov odbora, zadolženih
za spremljanje in izvajanje obnove.
Zato je sprejel stališče, da je »reba z
vsemi kadrovskimi in finančnimi si-
lamipospešiti usposobitev tako doma
kot zunanjih igrišč.

Izvršni odbor je pričel tudi posto-
pek za sklic občnega zbora društva in
za pripravo vseh potrebnih gradiv
zanj.
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